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590 APPEXDIX.

VI.

DOCUMENTS KELATING TO MONSIGNOR BEDINFS MISSION
TO THE UNITED STATES.

[copy.]

Legation des Etats-Unis d'Asierique, )

Rome^ le 19 Mars^ 1853. )

Le flou?8ign^,Charg^ d'Affaires dcs Etats-Unis d'Anieriqiic, a Thonnenr
d'aceuser reception ^ la communication du 17 Mars de Son Eminence Kme.
Ic Cardinal Secretaire d'Etat, qui lui annonce le prochain depart do Moa-
seigneiir Bedini, Arehcv^cjue de Thebes, et Nonce Apostolique pres la Cour

Imperiale du Brt'sil, oliarge d'une mission complimentaire aupres du Presi-

dent dcs Etats-Unis d'Amerique. Le soussigne a re^u cette intelligence

avcc ic plus vif inter^t et il s'cmpresscra de la cominuniquer a son gouver-

nement. Assurant d'avance Sou Eminence Rme. de la reception cordialo

que Monseigncur Bedini regevra de son gouvernement, ct de Textr^mo

pluisir qu'eprouvera le President des Etats-Unis d'Amerique de cette favo-

rable marque des sentimens du Saint Pere, il profit de cette occasion pour

lui tdmoigner I'expression de sa plus haute consideration.

(Signe) Cass.

A Son Eminence lime.

Le Cardinal Antonelli,

Secretaire d'Etat.

[Copy.—No. 55.]

Legation of the United States, I

Rorne^ March 20, 1853. )

Hon. Edward Everett,

Secretary of StaU

.

Sib:

I have the honor to transmit herewith the trnnalation of a comnnmication
wljich I have just received from Cardinal Antonelli, Secretary of State.

The reverend gentleman, Monseigneur Bedini, therein mentioned, is a

prelate of high standing in the Catholic Church, and distinguished for his

learning and attainments. He has filled several important posts in the civil

and ecclesiastical departments of this government under the present Pope,

as well as his predecessor, Gregory thj Sixteenth. His oflicial designation

is Monseigneur Bedini, Archbishop of Thebes, and Apostolic-nuncio to the

Court of the Brazils.

The mission thus conferred upon him is a new and additional testimonial

'U'l


